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Nederlandsche phytopatho iog i sche  Vereeniging 
erl 

Kruidkundig Gen0otschap DODONAEA te Gent. 

Tijdschrift over Plantenziekten 
ONDER REDACTIE VAN 

P r o f .  Dr. j. R I T Z E M A  B O S .  

Negentiende Jaargang. - 3e Aflevering. -- Mei 1913. 

V E R S L A G  
van de Algemeene Vergadering der Nederlandsche Phytopathologische 

Vereeniging op I Maart 1913, in het Laboratorium van 
Prof. V e r s c h a f f e I t te Amsterdam. 

Na lezing en goedkeuring der notulen van de vorige ver- 

gadering, deelt de Secretaris mede, dat er acht nieuwe donateurs 

zijn toegetreden, terwijl er twee hebben bedankt, zoodat er 

thans 58 zijn, met een totaal aan jaarlijksche bijdragen van 

f327,50;  dit bedroeg bet vorig jaar f302,50.  Ookhet  ledental 

is iets geklommen, n.I. van 274 tot 283. 
De rekening en verantwoording van den Penningmeester, 

reeds voorloopig door bet Bestuur nagezien, word tookonder -  

zocht en in orde bevonden door den Heer TEUNISSEN ; besloten 

wordt, die goed te keuren onder dankbetuiging voor het 

nauwkeurig beheer. 
Naar aanleiding hiervan geeft de penningmeester een over- 

zicht van de uitgaven en ontvangsten in het afgeloopen jaar. 

De ontvangsten van leden zijn f4 ,50  meegevallen, die van 
de donateurs f20 ;  van ,,Dodonaea" is f2 ,86 meerontvangen, 
dan begroot was, aan rente ]6 ,46  meer; de verkoop wm het 

Tijdschrift over Plantenziekten heeft ech te r f5 ,80minderopge-  
bracht. Verder is van den Heer STAES hog een bijdrageont- 

vangen van J 23,80. 
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Her Tijdschrift over Plantenziekten heeft dit jaar aanmerkelijk 
minder gekost dan de raining, nl. f592,17, terwijl er fT00 

voor was uitgetrokken; de onkosten van Secretaris en Pen- 

ningmeester bedroegen f12,67 minder en die voor drukwerk 

f5 ,65 minder. Zoodoende kon er f 5 0 m e e r  dan geraamdwas, 
voor voordrachten besteed worden, terwijl toch het saldo hog 

f127,97 boven de begrooting is gebleven. Het is altijd de 
gewoonte geweest, de posten: ,,Tijdschrift" en ,,Voordrachten" 
naar elkaar te regelen. De Voorzitter vraagt, of dit ook voor 
't vervolg kan worden goedgekeurd. Hiertegen heeft niemand 

der aanwezigen eenig bezwaar. 

Ofschoon de geldmiddelen der Vereeniging dus in hetafge- 

loopen jaar over 't algemeen zijn meegevallen, toch gaat het 

saldo nog steeds achteruit, zoodat versterking dringend noodig 

blijft, gen proef, vroeger genomen met bet zenden van gedrukte 

circulaires, heeft nagenoeg niets opgeleverd. Betere resultaten 

zijn in den laatsten tijd verkregen met schriftehjke aanvragen 
om als donateur toe te treden. Besloten wordt, den Voorzitter 

te verzoeken, hiermee voor te gaan. 

De begrooting voor 1913 wordt als volgt vastgesteld: 

O n t v a n g s t e n .  
Saldo 1912 f 365,80 
Bijdragen Donateurs . - 327,50 

Leden - 283,-- 
Rente. - 10,-- 
Verkoop Tijdsclarift aan particulieren - 50,50 
ldem aan ,,Dodonaea" - 120,-- 

f 1156,80 
U i t g a v e n .  

Tijdschrift . . . . .  f 7 0 0 , - -  
Onkosten Secretaris en Penningmeester - 50,-- 
Drukwerk . - 20,-- 
Voordrachten - 200,-- 
Verm. Saldo - 186,80 

f 1156,80 
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Als toelichting bij de laatste ontvangsten-post herinnert de 
Penningmeester er aan, dat, volgens de overeenkomst met her 

Genootschap ,,Dodonaea" het Tijdschrift hieraan wordt geleverd 

voor 2 franken, dus iets minder dan wat de leden der Phyto- 

pathologische Vereeniging betalen. 

De Voorzitter deelt lnede, dat door hem in het afgeloopen 

seizoen voordrachten zijn gehouden te Meeuwen, Assen en 
Groningen; door DR. QUANJER te Stedum, Beerta, Oroenlo 
en Goes; en door den Heer VAN POETEREN te Aalsmeer, 

Leeuwarden en Oudenbosch. 
Voorts zegt hij, als redacteur van het Tijdschrift, dat het 

zijn voornemen is, dit voortaan geregeld om de twee maanden 

te doen verschijnen. Wel worden de verzendingskosten hierdoor 

wellicht wat hooger, maar hiertegenover staat, dat de leden 

dan meermalen per jaar iets ontvangen, terwijl er waarschijnlijk 

ook meet advertenties geplaatst zullen worden. 

De beide aftredende bestuursleden, de Heeren DR. H. J. 

CALKOEN en F. B. LOH.~IS, worden met algemeene stemmen 
herkozen. De eerste neemt de benoeming aan; aan den laatste 
zal er bericht van worden gezonden. 

De Heer TEUNISSEN vraagt, of e r o p  de dezen zomer te 

's-Gravenhage te houden landbouwtentoonstelling ook een 

overzicht zal worden gegeven van de nuttige werkzaamheid 

der Phytopathologische Vereeniging, waardoor de kans op het 

toetreden van nieuwe donateurs zou worden verhoogd. De 

Voorzitter antwoordt, dat dit inderdaad zijn voornemen is. 

Hierop wordt de vergadering gesloten onder dankbetuiging 
aan Prof. VERSCHAFFELT voor de betoonde gastvrijheid. 

De S e c r e t a r i s ,  

H. W. HEINSIUS. 


